
کارتال با ثبت میانگین ۲ امتیاز در هر   اسماعیل 
بازی، با توجه به شرایط اخیر این تیم، عملکرد قابل 
قبولی در پرسپولیس داشته، اما با توجه به فاصله 
خ پوشان  سر برای  قهرمانی  مسیر  امتیازی، 
همچنان دشوار است. اسماعیل کارتال، سرمربی 
ترک تبار پرسپولیس، پس از گذشت ۹ بازی در لیگ 
برتر ایران، حالا به آمار قابل توجهی 
کرده است. وی  دست پیدا 
توانسته در این مدت ۵ برد، 
۳ تساوی و یک شکست را 
کند  کارنامه خود ثبت  در 

امتیاز   ۱۸ که مجموعاً 

 ۲ میانگین  او  داشته؛  همراه  به  سرخپوشان  برای 
امتیاز در هر بازی را به ثبت رسانده است. اسماعیل 
هفته   ۹ از  پس  کارتال 
هدایت پرسپولیس در 
، با ثبت تنها  لیگ برتر
یک شکست، عملکردی 
امیدوارکننده از خود به جا 
گذاشته است. پرسپولیس 
کارتال، خود را با  با هدایت 
تمام سختی ها در جمع مدعیان 
حفظ کرده و با سبک مدیریتی 
آرام این  منظم و نتیجه گرایی 
از  نشانه هایی  ترکیه ای،  سرمربی 
کتیکی در تیم دیده  ثبات و بالانس تا
می شود. کارتال در شروع کار خود با حواشی 
و چالش های فنی و روانی فراوانی مواجه بود، 
اما به تدریج و با شناخت و تثبیت ترکیب اصلی تیم، 
خ پوشان تهرانی  توانست مسیر صعودی را برای سر

رقم بزند.
تنها یک شکست در ۹ هفته و حفظ روند امتیازگیری، 
نشانه ای است از اینکه پرسپولیس بار دیگر در ریل 
گر این روند ادامه دار  رقابت و قهرمانی قرار گرفته و ا

باشد، کارتال می تواند خود را در قامت یک برانکوی 
جدید برای نیمکت پرافتخار سرخ ها معرفی کند.

اسماعیل کارتال با بازی دادن به بازیکنان جوانی 
مانند محمد خدابنده لو، یعقوب براجعه و به خصوص 
علیرضا عنایت زاده در شرایط بحرانی این تیم و کرونایی 
شدن تعداد زیادی از بازیکنان، بلافاصله پاسخ ریسک 
طلایی خود را گرفت و با تک گل این بازیکن جوان 
مقابل نساجی مازندران به ۳ امتیاز حساس برای باقی 
ماندن در کورس قهرمانی رسید.  در جدول رده بندی 
کتور با ۲۵ بازی و ۵۵  تا پایان هفته بیست وششم، ترا
امتیاز در صدر ایستاده است و سپاهان با یک بازی 
کمتر دارد و در جایگاه دوم است. ، ۲ امتیاز  بیشتر
پرسپولیس نیز با ۵۱ امتیاز در تعقیب این دو تیم در 
خ پوشان روی  گرفته است. شاید سر رتبه سوم قرار 
کاغذ شانس آنچنانی برای قهرمانی نداشته باشند، اما 
در فصول اخیر آنها نشان داده اند تا لحظات آخر دست 
از تلاش و مبارزه برنمی دارند و در انتظار اشتباه رقیبان 
می نشینند و امیدوار به از دست دادن امتیاز توسط 
رقبایشان هستند. شاید به همین دلیل باشد که بتوان 
گفت قهرمانی پرسپولیس در فصل جاری لیگ برتر، هم 
خیلی دور است و هم خیلی نزدیک، اما آنچه روشن 

است سرنوشت قهرمانی در دست آنها نیست.
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کارتال به میانگین ۲ امتیاز رسید

، خیلی نزدیک  قهرمانی پرسپولیس؛ خیلی دور

گفتوگو

سرمربی ایرانی تیم فوتبال البطائح گفت: من 
برای رسیدن به رویا هایم تلاش زیادی کردم و 
بازیکنان امروزی هم باید تلاش کنند تا به آنچه 

که می خواهند برسند. 
 فرهاد مجیدی در گفت وگو با رسانه »الشارقة 
فوتبال  در  حضورش  با  رابطه  در  الریاضیة« 
صحبت کرد. او در ابتدا گفت: مسیر فوتبالم را 
در تهران و زمانی که ۱۴ سالم بود آغاز کردم. در 
رده های سنی مختلف بازی کردم و به تمرینات 
تیم ملی دعوت شدم. یکی از مربیان از من پرسید 
که آیا علاقه دارم در لیگ دسته اول تهران بازی 
کنم؟ فکر می کنم آن لحظه، نقطه عطفی در 
زندگی فوتبالی من بود. بازی در لیگ دسته اول 
را شروع کردم و چند سال بعد افتخار پوشیدن 
پیراهن تیم ملی بزرگسالان را به دست آوردم. 
در سال ۲۰۰۲ به تیم راپیدوین اتریش پیوستم و 

سپس راهی تیم الوصل امارات شدم. 
مجیدی افزود: از دوران کودکی ام به خوبی به 
یاد دارم که تخیل ورزشی بسیار قوی ای داشتم. 
این موضوع برایم بسیار مهم و مثل یک رؤیای 
بزرگ در زندگی ام بود. در خانه از یک لنگه جوراب 
به عنوان بازوبند کاپیتانی استفاده می کردم و در 
فضای خانه فوتبال بازی می کردم. خوشبختانه 
آن رؤیا به واقعیت تبدیل شد. حتی یک بار خودم 
را در نقش کاپیتان تیم استقلال تصور کردم. یادم 
هست آن زمان بسیاری از مربیان با کت وشلوار 
ظاهر می شدند. وقتی پدرم به خانه برمی گشت، 
کت وشلوارش را می پوشیدم و نقش مربی را 
بازی می کردم. حالا که به آن روزها نگاه می کنم، 
پیوسته اند.  حقیقت  به  رؤیاها  آن  می بینم 
باید  فوتبالیست ها  همه  بگویم  می خواهم 
رؤیاهایی در سر داشته باشند، اما برای رسیدن 
به آن رؤیاها، باید مطمئن باشند که با تلاش و 

پشتکار، موفقیت ممکن است. 
سرمربی ایرانی تیم البطائح که سابقه حضور 
در لیگ امارات به عنوان بازیکن را هم در کارنامه 
خود دارد، تصریح کرد: یادم است یک مسابقه 
مقابل تیم الامارات در ورزشگاه این تیم داشتیم. 
هیچکس من را نمی شناخت. احساس می کردم 
بازیکنان در مورد من صحبت می کنند و شاید 
فکر می کردند که بازیکن خوبی نیستم. اما در 
همان بازی نخست، موفق به ثبت هت تریک 
شدم. دوران حضورم در باشگاه الوصل یکی از 
بهترین دوره های فوتبالی من بود. من مردم آنجا 
و بازیکنان تیم را واقعاً دوست داشتم و آن جا 

بسیار خوشحال بودم. 

فرهاد مجیدی:  
در بچگی خودم 

را کاپیتان استقلال 
کوتاهمی دیدم

ابلاغیه کمیته انضباطی برای خلیل زاده
با اعلام کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال شجاع خلیل زاده 
باید درباره رفتار خود در دیدار تیمش برابر چادرملو دفاعیاتش را 
به این کمیته ارائه کند. با اعلام کمیته انضباطی، در راستای بند 
۱۱ ماده ۲۱ مقررات انضباطی مصوب ۱۹ اسفند ماه ۱۳۹۷ مجمع 
فدراسیون، به شجاع خلیل زاده اعلام شده تا ظرف مدت ۴۸ 

ساعت دفاعیات خود را به این کمیته اعلام کند. 
کتور برابر چادرملو  گفته می شود این بازیکن در جریان دیدار ترا
در هفته بیست وششم لیگ برتر فوتبال ایران، حرکتی ناشایست 

مقابل هواداران انجام داده است. 

۲ مصدوم استقلال به بازی با گل گهر می رسند
۲ بازیکن مصدوم استقلال مشکلی برای همراهی این تیم در 

دیدارهای پیش رو نخواهند داشت. 
 دو بازیکن تیم استقلال پس از رهایی از بند آسیب دیدگی 
مشکلی برای همراهی آبی پوشان در دیدارهای پیش رو نخواهند 
داشت. محمدحسین اسلامی و روزبه چشمی بازیکنانی بودند 
که در هفته های اخیر در بازی های استقلال حضور نداشتند اما 
کنون به شرایط بازی رسیده اند و در صورتی که کادر فنی این تیم  ا
صلاح بداند می توانند در دیدار پیش رو مقابل گل گهر آبی پوشان 
را همراهی کنند. دیدار تیم های استقلال و گل گهر از هفته 
بیست وهفتم لیگ برتر بیست وچهارم چهارشنبه هفته جاری 

)۲۷ فروردین( در سیرجان برگزار خواهد شد. 

علی کریمی بازگشت 
یکی از دو بازیکن ایرانی کایسری اسپور در ترکیب این تیم مقابل 
کاسیم پاشا حضور دارند. در چارچوب دیدار های هفته سی و 
یکم سوپر لیگ ترکیه، تیم فوتبال کایسری اسپور که سیدمجید 
حسینی و علی کریمی را دوباره در لیست نفراتش دارد، از ساعت 

۱۶: ۳۰ امروز )به وقت ایران( در ورزشگاه کادیر 
هاس به مصاف تیم رده دهمی کاسیم پاشا 

خواهد رفت. سیدمجید حسینی که پس از 
پنج مسابقه تعویضی در سوپر لیگ ترکیه، 

در سه هفته گذشته این رقابت ها جایگاه 
ثابتی در ترکیب و خط دفاعی کایسری 

اسپور داشته، امروز هم یکی از ۱۱ 
نفر اصلی تیمش برابر کاسیم 

پاشا است. 
علی کریمی، دیگر بازیکن 
که  اسپور  کایسری  ایرانی 
در دیدار هفته قبل مقابل 
علت  به  دمیراسپور  آدانا 

آسیب دیدگی حضور نداشت، 
دوباره به لیست بازگشته ولی در 
دیدار برابر کاسیم پاشا روی نیمکت 

دیده می شود. 

گپ وگفت  نشست  در  پرورش  محمد  اصفهان- 
اختصاصی با رسانه ها که روز 23 فروردین ماه برگزار شد، با 
بیان اینکه پرداخت هزینه ایاب و ذهاب به دانش آموزان 
کسیرانی در این  استثنایی از اقدامات شاخص سازمان تا
دوره مدیریت شهری است، گفت: این اقدام از سال ۱۴۰۱ با 
کمک اداره آموزش و  پرورش استان آغاز و در سال های بعد با 
افزایش مواجه شد.  وی با اعلام اینکه در کل کشور ۲۰۰ هزار  و  
کسی فرسوده فعالیت دارد، افزود:  در اصفهان ۶ هزار و ۷۰۰ تا
شهرداری اصفهان نسبت به پرداخت وام ۲۰ میلیون تومانی 
کسی ها اقدام کرده و برنامه های دیگری را  برای نوسازی تا

نیز در دستور کار دارد. 
   نصب سامانه حمل ونقل معلولین 

کسیرانی  مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تا
کسیرانی  شهرداری اصفهان همچنین با بیان اینکه ناوگان تا
کسی زردرنگ و ۹ هزار و ۱۱۵ خودرو  اصفهان با ۸ هزار و ۴۱۶ تا

شامل آژانس و سرویس مشغول فعالیت است، گفت: ۶۸ 
خط ویژه زیرمجوعه این ناوگان فعالیت دارد و ۳۱ خط توسط 

کسیرانی ساماندهی شده است.  سازمان تا
وی با اعلام اینکه ۵ دستگاه ون نیز از آذرماه سال گذشته 
جهت خدمت رسانی به شهروندان معلول به کار گرفته شده 
است، اظهارکرد: راه اندازی سامانه حمل ونقل معلولین با 
« از دیگر اقداماتی است که در راستای رفع نیاز  نام »همیار
کنون  این قشر پس از سال ها انجام شده است. چنانکه تا
بیش از هزار کاربر این سامانه را نصب کرده اند و از آذرماه سال 
گذشته تا پایان همان سال حدود ۱۱ هزار سفر از این طریق 

انجام شده است. 
   ثبت نام بیش از ۷۹ هزار دانش آموز 

روند فعالیت  آمارها،  کرد: طبق  پرورش خاطرنشان 
سامانه حمل ونقل معلولین »همیار« در اصفهان قابل قبول 
کنون بیش از ۴ میلیارد تومان در این  بوده و شهرداری تا

زمینه هزینه کرده است.  وی راه اندازی سامانه سرویس 
« را از دیگر اقدامات شاخص  مدارس با عنوان »سفیر مهر
ح مستلزم  گفت: این طر کسیرانی دانست و  سازمان تا
برنامه ای گسترده برای جمع آوری اطلاعات و همچنین 
ثبت آیین نامه های متعدد بود که توسط شهرداری انجام 
شد.  وی افزود: درحال حاضر بیش از ۷ هزار و ۹۹ راننده، 
، بیش از ۷۴۰۰ سرویس فعال،  بیش از ۷۹ هزار دانش آموز
بیش از ۶۷ هزار دانش آموز با ثبت نام قطعی، بیش از ۲ هزار 
مدرسه در محدوده مناطق پانزده گانه و بیش از ۱۵۰۰ مدرسه 
سرویس دهی شده در سامانه سفیر مهر گزارش شده است.  
کسیرانی شهرداری  مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تا
کسی و سرویس مدارس  خ کرایه تا اصفهان درخصوص نر
هم گفت: این نرخ ازسوی وزارت کشور تعیین می شود، اما 
عواملی مانند افزایش چشمگیر نرخ خودرو طی سال منجر 

به ایجاد تغییر در نرخ مصوب کرایه می شود. 

 پرداخت هزینه ایاب وذهاب دانش آموزان استثنایی

شــهرستان
 

 
گــــزارش

 امضا تفاهم نامه احداث تصفیه خانه 
شیرابه پسماند در شیراز

- استاندار فارس اجرای پروژه تصفیه شیرابه  شیراز
پسماند را گامی مهم در جهت حفظ محیط زیست و 
سلامت شهروندان دانست و گفت: شهر شیراز برای 

نخستین بار در کشور پیشرو انجام آن است. 
انرژی  سازمان  رئیس  حضور  با  که  نشستی  در 
اتمی، استاندار فارس و شهردار شیراز برگزار شد، 
نامه احداث تصفیه خانه شیرابه پسماند  تفاهم 
در شیراز به امضا رسید. حسینعلی امیری استاندار 
فارس در این نشست با بیان اینکه انرژی هسته ای 
شکافنده مسیر و عامل پیشبرد و پیشرفت سایر 
آمیز  صلح  فناوری  به  دست یابی  دانش هاست، 
هسته ای را تأثیر گذار در حوزه های مختلف از جمله 
شهروندان،  سلامت  و  محیط زیست  از  حفاظت 
پزشکی و درمان بیماران، کشاورزی، باغبانی و مرمت 
آثار باستانی عنوان کرد. استاندار فارس دیدگاه پیشرو 
و آینده نگرانه شهرداری شیراز را در زمینه تفکیک، 
دفن و بازیافت زباله در شیراز یادآور شد و تصریح 
کرد: از این حیث شهر شیراز یکی از برترین نمونه ها 
در کشور محسوب می شود. امیری ضمن قدردانی 
از حضور اسلامی رئیس سازمان انرژی اتمی، ابراز 
کرذ: همکاری سازمان انرژی اتمی با شهرداری شیراز 
فراتر از یک تفاهم نامه است. وی افزود: این قرارداد 
نشان دهنده درک مشترک و همکاری پیشرفته در 
شهروندان  سلامت  و  زیست  محیط  حفظ  زمینه 
است. رئیس سازمان انرژی اتمی در این نشست نیز 
با اشاره به ظرفیت های استان فارس در بهره گیری از 
فناوری هسته ای، فعالیت های استاندار و شهردار 
شیراز را در جهت پیشرفت هرچه بیشتر این استان 
در استفاده از دانش هسته برای اهداف مختلف 

ارزشمند توصیف کرد. 
اسلامی، با اشاره به نصب و راه اندازی پیشرفته ترین 
کتور شبیه ساز در سطح کشور که در دانشگاه شیراز  رآ
طراحی شده است، آن را گامی موثر در تربیت نیروی 
انسانی متخصص در حوزه فناوری های هسته ای 
عنوان کرد. وی همچنین ایجاد پژوهشکده کشاورزی 
هسته ای در دانشکده کشاورزی دانشگاه شیراز و 
طراحی سایت پرتودهی را از جمله اقداماتی دانست 
که در جهت پیشرفت دانش کشاورزی در استان فارس 
به عنوان یکی از قطب های کشاورزی کشور تأثیرگذار 
خواهد بود.  رئیس سازمان انرژی اتمی از احداث 
تصفیه خانه شیرابه پسماند در شهر شیراز با عنوان 
چهارمین پروژه با همکاری سازمان انرژی اتمی کشور 
در استان فارس نام برد که می تواند گامی مهم در 
پیشبرد اهداف زیست محیطی و الگویی شایسته در 

سطح کشور باشد.

شهردار شیراز خبر داد

بهره برداری از تقاطع جام جم تا یک ماه آینده 
کوتــــاه

، از بهره برداری از پروژه تقاطع  شیراز - شهردار شیراز
جام جم تا یک ماه آینده خبر داد. 

محمدحسن اسدی دربیست وششمین بازدید شبانه 
خود از پروژه های عمرانی و در جریان از روند اجرایی تقاطع 
جام جم اظهار کرد: این پروژه با تلاش و پیگیری شورای شهر و 

شهرداری به مراحل پایانی خود نزدیک شده است. 
او ضمن تقدیر از صداوسیمای فارس، اداره کل اطلاعات 
استان و دانشگاه شیراز برای همکاری در اجرای پروژه تقاطع 
جام جم افزود: این پروژه چندین بار به دلایل مختلف متوقف 
شد، اما با تعامل و رایزنی های انجام شده، موانع برطرف و 
عقب نشینی های لازم برای اجرای آن صورت گرفت.  شهردار 
کید بر تلاش برای اجتناب از احداث سازه های بتنی  شیراز با تا
گفت: در نهایت، طرحی هم سطح و بدون پل روگذر و زیرگذر به 
اجرا درآمد.  اسدی با اشاره به پیشرفت پروژه تقاطع جام جم 
، تردد خودرو ها از شمال به جنوب از مسیر  اعلام کرد: از امروز
زیرگذر جدید انجام خواهد شد و تکمیل پروژه تنها به اجرای 
یک مسیر چپ گرد محدود می شود.  رضا محمدیان، رئیس 
کمیسیون عمران، حمل ونقل و ترافیک شورای اسلامی شهر 
شیراز نیز ضمن اشاره به تاریخچه پروژه افزود: اجرای تقاطع 
جام جم از سال ۹۳ آغاز شد، اما به دلیل مشکلات مربوط 
به بازگشایی معبر ضلع شمالی تا دوره ششم شورای شهر و 
مدیریت شهری بلاتکلیف ماند و سرانجام به مرحله اجرا رسید، 
همچنین با توجه به موانع جدید ایجاد شده در اجرای پروژه با 
بهره گیری از طرح تقاطع سه سطحی و بازنگری در طرح اولیه، 
اصلاحاتی اعمال شد او گفت: با استفاده از پل های کمکی 

در سطح همکف، محور مذکور به بهره برداری خواهد رسید. 
کید بر لزوم همکاری همه دستگاه های  محمدیان با تا

دولتی، سازمان ها و شهروندان شیرازی برای تسریع در اجرای 
پروژه های عمرانی گفت: اجرای تقاطع جام جم به دلیل 
پیچیدگی ها و موانع پیش رو، سال ها متوقف مانده بود، اما 
با درایت شهردار شیراز و پیگیری های مستمر معاونت فنی و 
کره  عمرانی شهرداری، این پروژه از حدود یک سال پیش با مذا

و همکاری سازمان های مجاور آغاز شد. 
محمد امین، معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز اعلام 
از  بخشی  عقب نشینی  شامل  پروژه،  نخست  فاز  که  کرد 
مجموعه صداوسیما، جابه جایی تأسیسات و رفع معارضات 

به پایان رسیده و ورودی راست گرد از بلوار جمهوری به 
بزرگراه کوهسار مهدی )عج( نیز آماده بهره برداری است، 
همچنین فاز دوم شامل آسفالت دوربرگردان هم سطح برای 
دسترسی شمال به جنوب بلوار جمهوری است که به زودی 
به بهره برداری می رسد و پس از آن، مسیر چپ گرد از بزرگراه 
کوهسار مهدی )عج( به بزرگراه جمهوری نیز تکمیل می شود. 
به گفته امین، کل پروژه تا یک ماه آینده به بهره برداری 
کامل می رسد و حدود پانصد میلیارد تومان هزینه در بر 

داشته است. 

تولید مستند »مهمان مامان«
عنوان  به  رشت  جایگاه  تقویت  راستای  در  رشت- 
ک« و معرفی ظرفیت های  برند جهانی »شهر خلاق خورا
ک، مستند  منحصربه فرد این شهر در حوزه گردشگری خورا
تلویزیونی »مهمان مامان« با همکاری روابط عمومی و 
امور بین الملل شهرداری رشت و گروه اجتماعی شبکه یک 
سیما در حال تولید است. تصویربرداری این مستند در 
فضای بومی و فرهنگی »بومگردی بهشت« واقع در منطقه 
موشنگاه سراوان رشت انجام می شود و پخش آن از شبکه 
یک صداوسیمای جمهوری اسلامی ایران برنامه ریزی 
شده است. این مستند که با هدف معرفی ظرفیت های 
ک، توسعه  منحصربه فرد رشت در حوزه گردشگری خورا
گردشگری شهری و پویایی اقتصاد محلی تولید می شود، 
تلاش دارد جایگاه رشت را به عنوان نخستین شهر خلاق 
به  یونسکو،  خلاق  شهرهای  شبکه  در  ایران  ک  خورا
مخاطبان ملی و بین المللی معرفی کند. شهرداری رشت 
با بهره گیری از توان تخصصی حوزه رسانه و گردشگری، این 
پروژه را گامی مؤثر در جهت تقویت هویت فرهنگی، حمایت 
از کارآفرینان محلی و ترویج سبک زندگی گیلانی در بستر 
رسانه ملی می داند. مستند مهمان مامان با هدف روایت 
اصیل غذاهای بومی، تکنیک های پخت سنتی، تاریخچه 
ک در سبک زندگی گیلانی، در تلاش است  و نقش خورا
تصویری زنده و الهام بخش از فرهنگ غذایی گیلان را به 
ک ایرانی در  نمایش بگذارد و رشت را به عنوان نماد خورا

سطح ملی و جهانی تثبیت کند. 

جلسه شهردار با مسئولین آب منطقه ای 
هشتگرد - مهندس رئیسی شهردار هشتگرد در این 
جلسه مجدداً از آمادگی شهرداری برای همکاری با آن 
ح فی  شرکت خبر داد. وی گفت: دو موضوع مهم و مطر
مابین شهرداری و آب منطقه وجود دارد که یکی از آنها 
ساماندهی مسیل رودخانه خور در شهرک کوثر است. 
شهرداری در سالیان گذشته نسبت به احداث پل بر روی 
رودخانه خور اقدام نموده است که با توجه به توسعه این 
شهرک و تقاضای مالکین برای ساخت بنا و ایجاد شبکه 
، احداث این پل ضروری به نظر می رسید هرچند  معابر
که به علت تهیه نقشه های مربوطه و تاییدیه های لازم 
دو سال از فرصت را از دست دادیم، اما با همت مدیریت 
کمیتی این پروژه تکمیل  شهری و حمایت دستگاه حا
کنون مورد بهره برداری قرار گرفته است لذا با توجه  گردید و ا
به رشد جمعیت در این منطقه، ساماندهی مسیا رودخانه 
از ضروریات است. وی در ادامه به مشکل نهر روباز واقع در 
بلوار خبرنگار اشاره کرد و گفت: شهرداری مکرراً و مستمراً 
و همه روزه پیگیر ساماندهی این نهر است که مخصوصاً 
در فصل بهار با دبی بالای آب علاوه بر احتمال نشت به 
ساختمان های مجاور و مشکلات زیست محیطی، خطرات 

جانی برای شهروندان را در پی دارد. 

وزیر ورزش: جوانان سرمایه اجتماعی اند، نه ابزار سیاسی

 وزیر ورزش و جوانان، در نشست با معاون 
امور جوانان و مدیران و کارشناسان حوزه 
گفتمان سازی  کید بر اهمیت  جوانان با تأ
و هم افزایی با نسل جوان، اظهار داشت: 
»هدف ما از تعامل با جوانان، کیفی سازی 
زندگی آنان و کمک به بهبود شرایط است، 

نه تبدیل آنها به ابزار دولتی یا انتخاباتی.”
به نقل از وزارت ورزش و جوانان، احمد 
دنیامالی صبح امروز یکشنبه ۲۴ فروردین 
۲ این  ماه با حضور در ساختمان شماره 
امور  معاون  رحیمی  علیرضا  با  وزارتخانه 
جوانان، مدیران و کارشناسان حوزه جوانان 
نشستی برگزار کرد. دنیامالی در این نشست 
کید بر اهمیت گفتمان سازی و هم افزایی  با تأ
با نسل جوان، اظهار داشت: »هدف ما از 

تعامل با جوانان، کیفی سازی زندگی آنان و 
کمک به بهبود شرایط است، نه تبدیل آنها 

به ابزار دولتی یا انتخاباتی.”
وی با اشاره به پیچیدگی های حکمرانی 
در حوزه جوانان و شکل گیری مکاتب نوین 
توسط خود جوانان در جهان گفت: نباید 
تصور کرد که هر آنچه جوانان می گویند، صرفاً 
درست است بلکه باید فضایی ایجاد کنیم 
که آنان در امنیت کامل بتوانند نظراتشان را 
بیان کنند و گفت وگویی سالم با آنها داشته 
باشیم. دنیامالی ضمن انتقاد از نظام های 
غربی که از یک سو مدعی دموکراسی هستند 
و از سوی دیگر حجاب را ممنوع می کنند، 
چالش های  با  غرب  در  انسانیت  افزود: 
عمیقی مواجه شده است. ما باید از این 

فرصت برای ساختن الگویی مستقل و بومی 
در تعامل با جوانان بهره ببریم. 

وی ادامه داد: جوانان امروز با بحران های 
متعددی مانند اعتیاد، افسردگی و گسست 

خانواده مواجه اند، اما نباید صرفاً 
دانست.  مقصر  را  خانواده ها 
برای  داریم  وظیفه  ما  بلکه 
یک  حتی  جوان،  یک  نجات 
جوان،  هر  کنیم.  تلاش   ، نفر

از  نشانه ای 
خداوند است. 

وزیر ورزش 
و جوانان با 
اینکه  بیان 
ن  ما ز سا

جوانان باید به عنوان مرجعی برای رسیدگی 
شود،  احیا  جدید  نسل  دغدغه های  به 
تصریح کرد: جوان باید احساس کند نهادی 
متولی امور او وجود دارد. باید با تغییر ادبیات 
و روش، از ظرفیت خود جوانان استفاده 
کنیم و به جای تحمیل، زمینه انتخاب 

گاهانه را برایشان فراهم کنیم.  آ
وی در پایان ضمن تشکر از مسئولان 
حوزه جوانان گفت: ما باید از شما که درگیر 
بیاموزیم.  هستید  میدانی  مسائل 
گرچه مشکلات و محدودیت ها  ا
تلاش،  با  باید  اما  دارد،  وجود 
خلاقیت و شناخت درست از نسل 
جدید، در مسیر بهبود شرایط گام 

برداریم. 


